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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat er gesjoemeld wordt bij de reclassering 
(ingezonden 27 januari 2017). 

Vraag 1
Bent u bereid het resultaat van het onderzoek naar de wanpraktijken bij de 
reclassering Den Haag door de Reclassering Nederland naar de Kamer te 
sturen?1 Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
Kunt u aangeven door wie dat onderzoek is uitgevoerd en in wiens opdracht 
dat onderzoek is uitgevoerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
In het bericht Gesjoemel bij reclassering met steigerhouten meubels2 stelt de 
heer Van Gennip dat het een extern onderzoek naar de financiële administra-
tie is, klopt dit? Zo nee, wat is dan de omvang c.q. het onderwerp van het 
onderzoek?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2016–2017, nr. 950, antwoord 5 en 6
2 http://www.ad.nl/den-haag/gesjoemel-bij-reclassering-met-steigerhouten-meubels~ae9bd7aa/
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